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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich (nr 115)
23 września 2015 r.
Komisja Regulaminowa i Spraw Poselskich, obradująca pod przewodnictwem 
posła Macieja Mroczka (RP), przewodniczącego Komisji, zrealizowała nastę-
pujący porządek dzienny: 

– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Jerzego Wenderlicha z dnia 3 września 
2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności 
karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Trans-
portu Drogowego z dnia 13 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm 
na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie posła Jerzego 
Wenderlicha,
– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Krzysztofa Sońty z dnia 9 września 2015 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej 
za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Transportu 
Drogowego z dnia 13 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pocią-
gnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie posła Krzysztofa 
Sońty,
– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Andrzeja Orzechowskiego z dnia 8 wrze-
śnia 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzial-
ności karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Komendanta Straży 
Miejskiej m.st. Warszawy z dnia 6 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez 
Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie posła 
Andrzeja Orzechowskiego, 
– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Artura Dębskiego z dnia 27 sierpnia 
2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności 
karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Trans-
portu Drogowego z dnia 13 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm 
na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie posła Artura 
Dębskiego, 
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– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Artura Dębskiego z dnia 10 września 
2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności 
karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Trans-
portu Drogowego z dnia 19 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm 
na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie posła Artura 
Dębskiego,
– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia poseł Beaty Szydło z dnia 15 września 2015 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej 
za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Transportu 
Drogowego z dnia 29 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pocią-
gnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie poseł Beaty Szydło,
– rozpatrzenie wniosku Komendanta Straży Miejskiej m.st. Warszawy z dnia 
28 lipca 2015 r. o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpowie-
dzialności karnej za wykroczenie Zofii Ławrynowicz,
– rozpatrzenie wniosku Komendanta Głównego Policji z dnia 29 lipca 2015 r. 
o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej 
za wykroczenie posła Zbigniewa Girzyńskiego,
– sprawy bieżące. 

W posiedzeniu udział wzięli: mł. insp. Armand Konieczny radca Wydziału Ruchu Drogowego z Biura 
Prewencji i Ruchu Drogowego Komendy Głównej Policji, Zbigniew Kąkol zastępca naczelnika Oddziału 
Ogólnomiejskiego Straży Miejskiej m.st. Warszawy.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Szymańska, Agnieszka Kali-
nowska-Wójcik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Sławomir Osuch, Piotr Pod-
czaski – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):

Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji. Witam wszystkich państwa posłów, 
pana komendanta, pana inspektora, przedstawicieli Biura Legislacyjnego, wszystkich 
gości. 
Stwierdzam kworum. Porządek  dzienny  dzisiejszego  posiedzenia  został  państwu 

dostarczony. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu uznam, że ten porządek został przez państwa 
przyjęty. Sprzeciwu nie słyszę.
Przechodzimy do pkt I porządku dziennego, czyli zaopiniowania dla Marszałka Sejmu 

– w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła 
i senatora – formalnej poprawności oświadczenia pana posła Jerzego Wenderlicha z dnia 
3 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności kar-
nej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Transportu Drogo-
wego z dnia 13 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpowie-
dzialności karnej za wykroczenie pana posła Jerzego Wenderlicha. 
Pan poseł złożył oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu w tej sprawie. Czy ktoś 

z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Przedstawiciela GITD nie ma na sali. 
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W takim razie, jeśli nie usłyszę sprzeciwu – stwierdzę, że Komisja uznała formalną 
poprawność oświadczenia złożonego przez pana posła Jerzego Wenderlicha. Sprzeciwu 
nie słyszę. Dziękuję bardzo. 
Przechodzimy  do pkt  II  porządku  dziennego,  czyli  zaopiniowania  dla Marszałka 

Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu 
posła  i senatora – formalnej poprawności oświadczenia pana posła Krzysztofa Sońty 
z dnia 9 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzial-
ności karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Transportu 
Drogowego z dnia 13 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpo-
wiedzialności karnej za wykroczenie pana posła Krzysztofa Sońty.
W tym wypadku również pan poseł złożył oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu 

w tej sprawie. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Przedstawiciela GITD nie ma, 
w związku z tym, jeśli nie usłyszę sprzeciwu – stwierdzę, że Komisja uznała formalną 
poprawność oświadczenia złożonego przez pana posła Krzysztofa Sońtę. Sprzeciwu nie 
słyszę. Dziękuję. 
Przechodzimy do pkt  III porządku dziennego,  czyli  zaopiniowanie dla Marszałka 

Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu 
posła i senatora – formalnej poprawności oświadczenia pana posła Andrzeja Orzechow-
skiego z dnia 8 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpo-
wiedzialności karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Komendant Straży Miej-
skiej m.st. Warszawy z dnia 6 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie 
do odpowiedzialności karnej za wykroczenie pana posła Andrzeja Orzechowskiego. 
Pan poseł również w tej sprawie złożył oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu. Czy 

ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie słyszę. Pan komendant…?

Zastępca naczelnika Oddziału Ogólnomiejskiego Straży Miejskiej m.st. Warszawy 
Zbigniew Kąkol:

Wniosek popieramy.

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję  bardzo. W takim  razie,  jeśli  nie  usłyszę  sprzeciwu,  stwierdzę,  że Komisja 
uznała formalną poprawność oświadczenia złożonego przez pana posła Andrzeja Orze-
chowskiego. Sprzeciwu nie słyszę. Dziękuję.
Przechodzimy do pkt  IV porządku dziennego,  czyli  zaopiniowania dla Marszałka 

Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła 
i senatora – formalnej poprawności oświadczenia pana posła Artura Dębskiego z dnia 27 
sierpnia 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej 
za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Transportu Drogowego 
z dnia 13 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpowiedzial-
ności karnej za wykroczenie pana posła Artura Dębskiego. 
W tym wypadku również pan poseł złożył oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu. 

Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Przedstawiciela Głównego 
Inspektora Transportu Drogowego nie ma. W związku z tym, jeśli nie usłyszę sprzeciwu 
stwierdzę, że Komisja uznała formalną poprawność oświadczenia złożonego przez pana 
posła Artura Dębskiego. Sprzeciwu nie słyszę. Dziękuję. 
Przechodzimy  do pkt  V  porządku  dziennego,  czyli  zaopiniowania  dla Marszałka 

Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu 
posła i senatora – formalnej poprawności oświadczenia pana posła Artura Dębskiego 
z dnia  10 września  2015 r.  w sprawie  wyrażenia  zgody  na pociągnięcie  do odpowie-
dzialności karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Trans-
portu Drogowego z dnia 19 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie 
do odpowiedzialności karnej za wykroczenie pana posła Artura Dębskiego. 
W tym wypadku również pan poseł Artur Dębski złożył oświadczenie o zrzeczeniu się 

immunitetu w tej sprawie. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. 
Przedstawiciela Głównego Inspektora Transportu Drogowego nie ma. W takim razie, 
jeśli nie usłyszę sprzeciwu, stwierdzę, że Komisja uznała formalną poprawność oświad-
czenia złożonego przez pana posła Artura Dębskiego. Sprzeciwu nie słyszę. 
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Przechodzimy do rozpatrzenia pkt VI porządku dziennego, czyli zaopiniowania dla 
Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu 
mandatu posła i senatora – formalnej poprawności oświadczenia pani poseł Beaty Szy-
dło z dnia 15 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowie-
dzialności karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Głównego Inspektora Trans-
portu Drogowego z dnia 29 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie 
do odpowiedzialności karnej za wykroczenie pani poseł Beaty Szydło.
Pani poseł złożyła oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu w tej sprawie. Czy ktoś 

z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Przedstawiciela Głównego Inspek-
tora Transportu Drogowego nie ma na sali. W takim razie, jeśli nie usłyszę sprzeciwu, 
stwierdzę, że Komisja uznała formalną poprawność oświadczenia złożonego przez panią 
poseł Beatę Szydło. Sprzeciwu nie słyszę. Dziękuję.
Przechodzimy do pkt VII porządku dziennego, czyli rozpatrzenia wniosku Komen-

danta Straży Miejskiej m.st. Warszawy z dnia 28 lipca 2015 r. o wyrażenie zgody przez 
Sejm  na pociągnięcie  do odpowiedzialności  karnej  za wykroczenie  pani  poseł  Zofii 
Ławrynowicz. 
Proszę o przedstawienie wniosku przez przedstawiciela wnioskodawcy. Bardzo pro-

szę, panie komendancie. 

Zastępca naczelnika Oddziału Ogólnomiejskiego Straży Miejskiej m.st. Warszawy 
Zbigniew Kąkol:

Pani poseł miała takie nieszczęście, że zaparkowała w miejscu, gdzie obowiązuje znak: 
zakaz zatrzymywania się, ale – oczywiście – wszystkie formalności zostały dopełnione. 
Pani poseł przyznała się do popełnionego wykroczenia. A więc tylko formalny wniosek…

Poseł Zofia Ławrynowicz (PO) – spoza składu Komisji:
Nie zdążyłam…

Zastępca naczelnika Oddziału Ogólnomiejskiego Straży Miejskiej m.st. Warszawy 
Zbigniew Kąkol:

Tak. W terminie po prostu pani poseł nie zdążyła. A więc wniosek popieramy. 

Poseł Zofia Ławrynowicz (PO) – spoza składu Komisji:
I wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
I to było by na tyle, tak, panie komendancie?

Zastępca naczelnika Oddziału Ogólnomiejskiego Straży Miejskiej m.st. Warszawy 
Zbigniew Kąkol:

Tak. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo. Zgłasza się pan przewodniczący Budnik, bardzo proszę. 

Poseł Jerzy Budnik (niez.):
Pani poseł, jeżeli pani się zgadza; jeżeli pani nie kwestionuje podstaw tego wykroczenia, 
to najlepiej byłoby, gdyby pani teraz oświadczyła do protokołu, że pani sama się zrzeknie 
immunitetu. Wtedy my kończymy rozpatrywanie tej sprawy, a pani oświadczenie do nas 
trafi na kolejnym posiedzeniu tylko do zaopiniowania. 

Poseł Zofia Ławrynowicz (PO) – spoza składu Komisji:
Oświadczam, że dobrowolnie zrzekam się immunitetu. 

Poseł Jerzy Budnik (niez.):
Pani poseł, to oświadczenie jest dla nas ważne, żebyśmy przerwali rozpatrywanie tego 
punktu. Natomiast proszę to złożyć na piśmie do sekretariatu pani marszałek. Dobrze? 

Poseł Zofia Ławrynowicz (PO) – spoza składu Komisji:
Dobrze. 



g.p.                7

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji regulaminowej i spraw PoselsKich (nr 115)

Poseł Jerzy Budnik (niez.):
Proponuję przełożenie tego punktu.

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dobrze, panie przewodniczący, zaraz potem, jak pan przewodniczący Głogowski powie 
ostatnie zdanie, bardzo proszę. 

Poseł Tomasz Głogowski (PO):
Bodaj w niedzielę weszła w życie ustawa, nad którą pracowaliśmy, zmieniająca zasady, 
dająca możliwość,  także parlamentarzystom, również  innym grupom, przyjmowania 
mandatów, bez tej procedury zrzekania się immunitetu. 
Chciałem zapytać, czy ta ustawa dotyczy tylko wydarzeń, które nastąpiły po tej niedzieli… 

Sekretarz Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich Jolanta Szymańska:
Tak. 

Poseł Tomasz Głogowski (PO):
Czyli rozumiem, że nie może się odnosić do wydarzeń wcześniejszych.

Legislator z Biura Legislacyjnego Kancelarii Sejmu Piotr Podczaski:
Tylko do wykroczeń po dniu wejścia w życie ustawy. 

Poseł Tomasz Głogowski (PO):
Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo. W takim razie wnoszę o to, żeby przełożyć rozpatrywanie tego punktu 
na następne posiedzenie, czekając na oświadczenie pani poseł. 
Przechodzimy do pkt VIII porządku dziennego. Miał nim być punkt dotyczący rozpa-

trzenia wniosku Komendanta Głównego Policji z dnia 29 lipca 2015 r. o wyrażenie zgody 
przez Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie pana posła Zbi-
gniewa Girzyńskiego. 
Według naszych sprawdzonych  informacji pan poseł złożył oświadczenie o pozba-

wienie się w tej sprawie ochrony immunitetowej. W związku z tym proponuję, aby ten 
punkt również został przełożony na następne posiedzenie Komisji. Sprzeciwu nie słyszę. 
Dziękuję bardzo. 
Szanowni panowie, panie komendancie, panie inspektorze nie zatrzymujemy szanow-

nych panów. Dziękujemy za przybycie, jak zwykle. 
Przechodzimy do spraw bieżących. Szanowni państwo, nie widzę tutaj nikogo spoza 

składu Komisji, a chciałbym, żebyśmy podjęli stosowną decyzję… to znaczy prezydium 
Komisji chciałoby zaproponować Wysokiej Komisji, aby jutrzejsze posiedzenie, na któ-
rym będziemy rozpatrywać wniosek Prokuratury Apelacyjnej w Katowicach o wyrażenie 
zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej pana posła Jana Burego oraz zajęcie 
stanowiska przez Komisję w sprawie skierowanego przez Marszałek Sejmu, w trybie art. 
17 ust. 1 Regulaminu Sejmu RP, wniosku Prokuratury Apelacyjnej w Katowicach doty-
czący wyrażenia przez Sejm zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej pana pre-
zesa Krzysztofa Kwiatkowskiego, aby charakter tego posiedzenia był zamknięty. A więc, 
żeby to posiedzenie było zamknięte dla prasy. 
Szanowni państwo, jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam, że ten wniosek został przez 

państwa zaakceptowany. 
Zgłasza się pani przewodnicząca Szczypińska, bardzo proszę. 

Poseł Jolanta Szczypińska (PiS):
Panie przewodniczący, składam wniosek przeciwny. Uważam, że sprawa jest o tyle bul-
wersująca opinię publiczną, że nie możemy zamykać tego posiedzenia na informację dla 
mediów. To byłoby też nie w porządku, ponieważ należą się pewne wyjaśnienia również 
opinii publicznej. Dlatego bardzo proszę, żeby to było głosowane. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo. Oczywiście, zaraz będziemy głosować ten wniosek. 
Zgłasza się pan przewodniczący Niesiołowski, bardzo proszę.
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Poseł Stefan Niesiołowski (PO):
Stawiam wniosek o to, żeby było to posiedzenie zamknięte, bez dostępu prasy. Pan, panie 
przewodniczący taki wniosek zgłosił, jeżeli nie – to ja taki wniosek zgłaszam. 
To już jest zgłoszony wniosek?

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Tak, tak. Wniosek taki jest zgłoszony. 

Poseł Stefan Niesiołowski (PO):
To chciałem się tylko wypowiedzieć przeciwko temu co mówiła pani posłanka Szczypiń-
ska. To będzie tylko okazja do spektaklu. W obecności prasy będziemy mieli do czynienia 
ze spektaklem wyborczym. I bardzo bym prosił, żeby takiego spektaklu uniknąć. Głów-
nie PiS będzie szalał w tej sprawie, jak zawsze. 
I dlatego bardzo bym prosił, żeby prasy nie było, bo niczemu to nie będzie służyło 

poza wyłącznie dość nieprzyjemnym widowiskiem. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję, panie przewodniczący. Zgłosił się pan poseł Ziobro. Zaraz będziemy głosować 
mój wniosek.

Poseł Kazimierz Ziobro (ZP):
Panie przewodniczący, czy ten wniosek CBA jest dokumentem o charakterze tajnym? 
O ile wiem, to takiego charakteru nie ma – to po pierwsze.
A po drugie; życie publiczne powinno być transparentne i nie powinno się stosować 

wyjątków w stosunku do różnych obywateli. Skoro nie utajnia się posiedzeń Komisji, gdy 
rozpatrujemy inne wnioski, poważne, czy mniej poważne – że tak powiem – gatunkowo, 
natury prawnej, ale jednak prasa ma prawo być na posiedzeniach Komisji, to nie rozu-
miem dlaczego mamy w sposób wyjątkowy traktować ten przypadek. Chyba, że wniosek, 
jaki skierowało CBA, ma charakter tajny. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Nie, nie jest. Nie ma takiej klauzuli wniosek w sprawie pana posła Burego, czy prezesa 
Kwiatkowskiego.
Bardzo proszę, zgłasza się pan przewodniczący Głogowski. 

Poseł Tomasz Głogowski (PO):
Panie przewodniczący, chciałem tylko doprecyzować; jest to postulat, czy wniosek o to, 
żeby w trakcie posiedzenia nie byli obecni na sale dziennikarze. Ale jak rozumiem, nie 
jest to posiedzenie tajne. Będzie sporządzony z niego protokół. Przebieg Komisji będzie 
do wglądu, tylko chodzi o to, żeby – tak jak powiedział pan marszałek – nie czynić z tego 
spektaklu, aby nie stały nad posłami cztery kamery i żeby można było w spokoju ten 
wniosek rozpatrzeć. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo. Zgłasza się pani przewodnicząca.

Poseł Jolanta Szczypińska (PiS):
Odniosę się tylko do zarzutu dotyczącego tzw. spektaklu. Przypominam, że większość 
Komisji jest nagrywana i jest monitorowana i tutaj nie ma takich zarzutów, więc bardzo 
proszę o głosowanie w tej sprawie i zamknięcie tej dyskusji. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Oczywiście, że – tak. W takim razie przechodzimy do głosowania. 
Kto  z państwa  jest  za tym,  żeby  jutrzejsze  posiedzenie  Komisji  Regulaminowej 

i Spraw Poselskich w tych dwóch sprawach, o których mówiłem, czyli pana posła Burego 
i pana prezesa NIK Krzysztofa Kwiatkowskiego miało charakter zamknięty dla prasy? 
(6) Kto jest przeciw? (6) Kto się wstrzymał od głosu? (0)

Sekretarz Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich Jolanta Szymańska:
Wniosek nie uzyskał większości. 
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Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Tak jest. W związku z tym charakter tego posiedzenia będzie otwarty. 
Dziękuję bardzo, na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia. Dziękuję. 


